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Fråga till förskolenämndens ordförande Mohamed Yassin (MP) 
 

Förorenad förskolegård 
Vi har kunnat ta del av uppgifter om en förorenad gård med lekplats på Lorensborg som an-
vänds av en privat förskola. När förskoleverksamhet ska startas är den som ansvarar för för-
skolan tvungen att undersöka markens kvalitet. Detta för att förhindra att barnen får leka på 
förorenad mark. Detta gjordes för sju år sedan men skickades aldrig in till Malmö stad. Trots 
att det inte inkommit någon rapport om markens kvalitet så har förskolan fått starta och fått 
bidrag. Detta uppdagas nu och då stängs gården av. 
 
Den intressanta frågan är hur kan detta vara möjligt. Innan förskolor ska få starta måste rim-
ligen alla handlingar skickats in. Jag undrar var det brustit i rutinerna och hur det nu kan åt-
gärdas för framtiden. En enkel checklista där allt måste bockas av innan några bidrag betalas 
ut är ju rimligt att ha som system. 
 
Min fråga är: 
  

• Hur kommer förskolenämnden säkerställa att alla dokument är inskickade innan för-
skolor tillåts starta och få bidrag? 
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